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Bestyrelsesmøde 9.marts 2021. 
Tilstede: Mette, Katja, Tanja, Pernille, Søren, Henna, 
Andreas, Laurids, Flemming, Kasper, Abir, Izabella og 
Patricia. 
 
 
1.Økonomi og børnetal: 
Vi siger farvel til ca.32-35 skolebørn 1.maj. Vi får børn, men vi 
har brug for flere børn, ellers går vi ud af året med et stort 
underskud. 
Lige pt. bruger vi mange penge til ekstra personale, vikarer og 
vaskepiger, hvilket vi kan se er givet godt ud, da vi har et meget 
lavt sygefravær.  
Vi er ved at indhente tilbud på en bålhytte til Mælkebøtten og 
andre ting til alle tre legepladser, da vi skal til at bruge 
uderummet mere igen.  
 
2.Skriveri med kommunen: 
Flemming og Kasper har været rundt og kigge på legepladserne 
for at tjekke op på hvad der mangler at blive gjort noget ved, og 
har efterfølgende været i dialog med Keld og Karsten 
(kommunen) om hvordan vi får løst det der skal laves. Flemming 
følger op. Mette er blevet lovet et legepladstilsyn her i foråret. 
Sidste officielle legepladstilsyn var i 2017. 
 
Forældrebestyrelsen afholder arbejdsweekend d.10.-11. april 
2021 hvor vi får ryddet op på legepladserne og tømt kælderen 
under Mælkebøtten. Vi håber, at flere forældre vil hjælpe til. 
Flemming og Søren følger op.  
 
Liv og Flemming har haft skrevet et brev til kommunalbestyrelsen 
vedr. souscheftimerne i Roholmhaven. Det antal souscheftimer vi 
er blevet tildelt kan ikke dække de ledelsesmæssige timer der er 
behov for i RH i forhold til institutionens størrelse.  
Bestyrelsen har fået et svar, som de ikke finder acceptabelt. Liv 
og Flemming taler sammen om hvad vi gør herfra. 
 
3.Skimmelsvamp: 
Hele Snerlens kælder er fuldstændig tømt og renset for 
skimmelsvamp. De kommer igen på fredag og tager prøver for at 
sikre at der er ikke mere der skjuler sig. 
Der er også taget prøver i alle tre huse, som vi også snart får 
svar på. Mette opdaterer så snart vi får svar på prøverne. 
 
4.Rengøringen: 
Mette og Katja har været i dialog med rengørings afdelingen og 
rengøringen er blevet bedre i Mælkebøtten og Snerlen. Lige nu 
arbejder vi på at forbedre rengøringen i Valmuen. 
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5.Opfordring til forældre om at melde børns ferie: 
I vinterferien var der i gennemsnit 30 børn i hele Roholmhaven pr 
dag, som holdt ferie, selvom de havde tilmeldt sig til at komme. 
Det betød at vi brugte unødige personale resurser.  
 
6.Trivselsundersøgelsen: 
Trivselsundersøgelsen starter i morgen. Vi havde MED møde i 
går, hvor personalet gav udtryk for at det fungerer godt i alle tre 
huse. Som ledelse opfordrer vi alle i personalegruppen til at tage 
del i trivselsundersøgelsen. Mette har afholdt omsorgssamtaler 
med alle personaler i Mælkebøtten og Snerlen, og snart er det 
Valmuens personales tur. 
 
7.Billeder: 
Flemming fortæller at der er en gruppe på AULA, som hedder 
forældrebestyrelse. Dialog omkring vi skal bruge den gruppe til at 
kommunikere på i stedet for mail. 
 
8.evt 

• Snak om vi skal rykke forældremødet fra oktober til maj i 
stedet (fremadrettet). 

• Katja og Abir vil finde en dag hvor vi gennemgår 
Mælkebøttens kælder og evt. sælger noget af det der ikke 
kan bruges i institutionen. For pengene kan vi købe brugt 
legetøj til børnene. 

 
 
 
 


